

Zur deutschen Version bitte scrollen

[World-Architects.com](http://www.world-architects.com) // Press Release

Zurich February 4th 2012

Practical and individual: guided tours

[World-Architects.com](http://www.world-architects.com) organizes 'Guided Tours' for an international audience at the ISH in Frankfurt.

On 12 March 2013, it will be time again! The International Sanitary and Heating Trade Fair ISH in Frankfurt / Main will again open its doors for five exciting days focusing on "The Bathroom Experience, Building Services, Energy, Air Conditioning Technology, Renewable Energies" (this is the claim of ISH).

On four days of the trade fair (namely from Tuesday 12 March to Friday 15 March), different guided tours of the exhibition halls are offered twice a day: one in the morning as an editorial tour with architecture journalist Thomas Geuder under the topic of «Design + Technics», and the afternoon tour guided by renowned architects or planners:

Tuesday 2 - 4 pm: [Peter Ippolito + Gunter Fleitz, Ippolito Fleitz Group, «Wet Dreams II»](#)

Wednesday 2 - 4 pm: [Susanne Brandherm + Sabine Krumrey, interior architecture, «Original Ideas»](#)

Thursday 2 - 4 pm: [Anna Philipp, philipp architekten, «Form Follows Personality»](#)

Friday 2 - 4 pm: [Thomas Auer, Transsolar, «Green & Sexy»](#)

Tuesday to Friday 10 am - 1 pm: [Thomas Geuder, Architekturjournalist, «Design + Technics»](#)

The meeting point for all Guided Tours is the [Outlook-Lounge](#) on the 3rd level in the Foyer Hall 4.2.

The ideal day at the trade fair...

... is actually quite simple: arrive before 10 am and enjoy a cup of coffee in the Outlook Lounge, then join the morning editorial trade fair tour with World-Architects. Lunch between 1 and 2 pm, and afterwards a tour of the trade fair guided by architects or planners (also World-Architects). From 4 to 6 pm until the trade fair closes there are still two hours available for individual visits to stands and for networking. A day at the trade fair can't be more agreeable!

Fair-special: ISH 2013 Preliminary Report More than just a lid - much more!

http://www.world-architects.com/en/pages/page_item/ISH-report-13

Click here to register - Guided tours

12-15 März 2013

http://www.world-architects.com/en/pages/page_item/ISH-intro-13

Please feel free to contact us if you have further questions. We would be glad if you could inform us in case of a publication.

Best regards,
Sabina Marreiros
PSA Publishers Ltd

Ausstellungsstrasse 25
8005 Zurich, Switzerland
Phone +49 711 125 54 27
Mobile +49 176 20 31 05 98
sam@world-architects.com

[world-architects.com](http://www.world-architects.com)

Profiles of Selected Architects



Pop up my bathroom: the Urban Bathroom Bubble at ISH 2013. (Photo: Constantin Meyer; VDS)

World-Architects.com // Pressemitteilung
Zürich 04. Februar 2013

Praktisch und individuell: Guided Tours

World-Architects.com organisierten die 'Guided Tours' für internationale Besucher zur ISH in Frankfurt.

Am 12. März 2013 ist es wieder soweit! Dann öffnen sich in Frankfurt am Main bei der Internationalen Sanitär- und Heizungsmesse ISH wieder die Tore für fünf spannende Tage rund um die «Erlebniswelt Bad, Gebäude-, Energie-, Klimatechnik, Erneuerbare Energien» (so der Claim der ISH).

An vier Messetagen (nämlich von Dienstag, 12. März bis Freitag, 15. März) werden von World-Architects.com zwei Mal pro Tag verschiedene Touren durch die Messehallen angeboten: Jeweils morgens als redaktionelle Führung mit dem Architekturjournalisten Thomas Geuder unter dem Thema «Design + Technics», nachmittags dann immer mit renommierten Architekten und Planern:

Dienstag 14-16h: [Peter Ippolito + Gunter Fleitz, Ippolito Fleitz Group, «Wet Dreams II»](#)

Mittwoch 14-16h: [Susanne Brandherm + Sabine Krumrey, interior architecture, «Original Ideas»](#)

Donnerstag 14-16h: [Anna Philipp, philipp architekten, «Form Follows Personality»](#)

Freitag 14-16h: [Thomas Auer, Transsolar, «Green & Sexy»](#)

Dienstag bis Freitag 10-13h: [Thomas Geuder, Architekturjournalist, «Design + Technics»](#)

Treffpunkt ist jeweils in der [Outlook-Lounge](#) im Obergeschoss Foyer Halle 4.2.

Der ideale Messetag ...

... sieht also ganz einfach aus: Bis 10 Uhr ankommen und in der Outlook-Lounge noch einen Kaffee trinken, dann zum morgendlichen redaktionellen Messerundgang mit World-Architects. Zwischen 13 und 14 Uhr Mittagessen, danach sich von Architekten oder Planern über die Messe führen lassen (ebenfalls World-Architects). Ab 16 Uhr bis die Messe um 18 Uhr schließt bleiben dann noch zwei Stunden für eigene Standbesuche und Netzwerken. Angenehmer kann ein Messetag nicht sein!

Messe-Spezial: ISH 2013 Vorbericht

Mehr als nur Deckel - viel mehr!

http://www.german-architects.com/de/pages/page_item/ISH-report-13

Anmeldung zu den Guided tours

12-15 März 2013

http://www.world-architects.com/en/pages/page_item/ISH-intro-13

Bei Fragen können Sie sich gerne an mich wenden. Wir bitten um Mitteilung bei Veröffentlichung.

Mit freundlichen Grüßen,
Sabina Marreiros

PSA Publishers Ltd

Ausstellungsstrasse 25
8005 Zurich, Switzerland
Phone +49 711 125 54 27
Mobile +49 176 20 31 05 98
sam@world-architects.com

world-architects.com

Profiles of Selected Architects